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Affaldshåndtering  

Peter Black har indhentet tilbud på container og tømning til dåser og flasker hos Viborg 
Renovation. De er kommet med et godt tilbud, som kommunen også vil indvilge i. Dermed 
fortsætter 50/50 ordningen.  

Viborg sejlklub ønsker at etablere udvidelse af miljøskurets område, med en miljøgård og ny 
beklædning på miljøskuret.  

 

Sikring af havnen  

Bestyrelsen ønsker at få installeret video-overvågning på havnen, Jørgen Kjærsgaard vil 
undersøge mulighederne og indhente tilbud.  



Desuden opfordrer vi til at man DNA mærker sit kostbare udstyr, eller på anden måde 
mærker det.  

 

Forsikringer 

Emil vil gerne gå klubbens forsikringer igennem, og indhente evt. tilbud. Ungdomsafdelingen 
skal afgøre hvilket materiel de vil bruge, så vi kan afgøre hvad der skal forsikres.  

 

Webside  

Bestyrelsen er enige om at hjemmesiden trænger til en opgradering, evt. med en 
betalingsløsning. Bent Kohls starter med at indhente tilbud.  

 

EVT.  

Bestyrelsen ønsker en afrigger fest, Emil tager kontakt til Morten Bøgild.  

 

Næste møde 

12/10-2022 

 

 

 


